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Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr XXXVII/2020 

XXXVII Sesja w dniu 29 października 2020  

Obrady rozpoczęto 29 października 2020 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:39 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk  

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020, poz.713.) oraz art. 15 zzx ust. ustawy 

z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 

poz. 568 ) otworzyła XXXVII Sesję Rady Miasta. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 13 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Radny Tomasz Kostyra dołączył do posiedzenia o godzinie 13
09

. 

Radny Hubert Handy dołączył do posiedzenia o godzinie 13
19

. 

Lista potwierdzonej obecności w programie eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca oznajmiła, że Burmistrz Miasta złożyła wniosek o poszerzenie porządku 

obrad, po czym odczytała wniosek oraz poddała pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o poszerzenie planowanego porządku obrad XXXVII Sesji Rady Miasta Lędziny 

o projekty uchwał: w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok oraz w sprawie: zmiany 

w Uchwale Nr XXXVI/220/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 28 września 2020 r. w sprawie 

emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Karol Kolny 

NIEOBECNI (2): Hubert Handy, Tomasz Kostyra 

Przewodnicząca oznajmiła, że dodatkowe projekty uchwał będą w porządku obrad, jako punkt 

12 i 13. 

Radny Łukasz Kuczek złożył wniosek o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały I/5/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 22 listopada 2018 roku 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz ustalenia składu osobowego. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Łukasza Kuczka o poszerzenie obrad Sesji Rady Miasta o projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały I/5/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 22 listopada 2018 roku 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz ustalenia składu osobowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 
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NIEOBECNI (1): Hubert Handy 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Szymon Simonicz 

NIEOBECNI (1): Hubert Handy 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 06.08.2020 r. 

Przewodnicząca poinformowała, ze w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 06.08.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (1): Hubert Handy 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Miasta z dnia 27.08.2020 r. 

Przewodnicząca poinformowała, ze jest to protokół z poprawkami. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Miasta z dnia 27.08.2020 r. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Elżbieta Ostrowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Edward Urbańczyk  

NIEOBECNI (1): Hubert Handy 

5. Przyjęcie protokołu z XXXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 14.09.2020 r. 

Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 14.09.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Karol Kolny, Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

NIEOBECNI (1): Hubert Handy 

6. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Miasta z dnia 24.09.2020 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że jest to protokół z poprawkami. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Miasta z dnia 24.09.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1): Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (1): Hubert Handy 

7. Przyjęcie protokołu z XXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 28.09.2020 r. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 28.09.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Hubert Handy, Anna Wysocka 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie Burmistrza zostało udostępnione radnym w aplikacji eSesja i stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 

9. Informacja Burmistrza Miasta o analizie oświadczeń majątkowych. 

Zastępca Burmistrza Miasta Anna Wiaderny odczytała informację Burmistrza Miasta 

o analizie oświadczeń majątkowych. Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

10. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Lędziny na temat analizy oświadczeń 

majątkowych za 2019 rok złożonych przez radnych Rady Miasta Lędziny. 

Przewodnicząca rady Miasta odczytała informację na temat analizy oświadczeń majątkowych 

za 2019 rok złożonych przez radnych Rady Miasta Lędziny. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Zastępca Burmistrza Miasta Anna Wiaderny odczytała także informację Wojewody Śląskiego 

na temat oświadczeń złożonych przez Burmistrza Miasta Lędziny oraz Przewodniczącą Rady 

Miasta Lędziny. 

Informacja Wojewody stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych Iwona Gwóźdź wyjaśniła, że dane zostały 

przygotowane przez wydziała przy współpracy z dyrektorami placówek oświatowych. 

Informacja ta jest przekazywana do wiadomości Rady Miasta. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodnicząca ogłosiła 5 minut przerwy. 

Po przerwie obrady zostały wznowione. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła projekt uchwały. Pani Skarbnik przedstawiła zmiany, 

jakich dokonano, a które dotyczyły błędnego nazewnictwa klasyfikacji budżetowej 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XXXVII/ 222/20 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany w Uchwale Nr XXXVI/220/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 28 września 2020r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany w Uchwale Nr XXXVI/220/20 Rady Miasta Lędziny 

z dnia 28 września 2020r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Elżbieta Ostrowska 

Przewodnicząca zwróciła się o zapisanie, że radna Elżbieta Ostrowska była „za”. 

Mecenas Wojciech Berendowicz zwrócił się do Przewodniczącej o zwiększenie czasu nad 

głosowaniem, gdyż radni głosują w aplikacji eSesja i wydruk z głosowania jest sprzeczny 

z zapisami w protokole. 

Radna Elżbieta Ostrowska oznajmiła, że wielokrotnie zgłaszała, problem z tabletem i problem 

techniczny nie był z jej strony. 

Uchwała w sprawie zmiany w Uchwale Nr XXXVI/220/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 28 

września 2020r. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu 

Uchwała otrzymała numer XXXVII/ 223/20 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały VII/47/19 Rady Miasta Lędziny z dnia 

28 marca 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lędziny. 

Naczelnik Wydziały Spraw Społecznych Iwona Gwóźdź wyjaśniła, ze zmiany wynikają 

z przekształcenia Przedszkola Nr 1 poprzez likwidacje oddziałów zamiejscowych przy ul. 

Paderewskiego i ul. Pokoju oraz w związku z nadaniem Szkole Podstawowej Nr 4 imienia 

świętej Barbary. 

Projekt uchwały jest pozytywnie zaopiniowany przez kuratorium oświaty. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały VII/47/19 Rady Miasta Lędziny z dnia 28 

marca 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lędziny. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały VII/47/19 Rady Miasta Lędziny z dnia 28 marca 2019 r. 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lędziny została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XXXVII/224/20 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2021 r. 

Naczelnik Wydziały Podatków i Opłat Lokalnych wyjaśniła, że stawki zostały podniesione 

o 3, 9% w oparciu o pozytywne opinie na komisjach stałych Rady Miasta. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2021 

r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6): Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2021 r. 

Uchwała otrzymała numer XXXVII/225/20 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LVIII/472/18 Rady Miasta Lędziny 

z dnia 28 maja 2018 roku w sprawie ustalenia dopłaty do taryf za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków dla Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej "Partner". 

Radnym został przesłany projekt uchwały wraz ze stawką dopłaty 1, 80 zł za 1 m
3
 ścieków. 
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Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LVIII/472/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 28 

maja 2018 roku w sprawie ustalenia dopłaty do taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków dla 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej "Partner". 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały LVIII/472/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 28 maja 2018 

roku w sprawie ustalenia dopłaty do taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków dla 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej "Partner” została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XXXVII/226/20 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na organ wykonawczy Miasta 

Lędziny. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na organ wykonawczy Miasta Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Maria Głos, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Sebastian 

Zimnal 

PRZECIW (7): Bogusław Dzierżak, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Szymon 

Simonicz, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka 
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Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na organ wykonawczy Miasta Lędziny nie została 

podjęta. 

Radny Łukasz Kuczek poinformował, że skarga będzie ponownie procedowana na 

posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Mecenas Wojciech Berendowicz także wyjaśnił, że skoro nie została podjęta uchwała 

w sprawie skargi, wówczas z uwagi na fakt, że sprawa nie została rozpatrzona powinna być 

ponownie zaopiniowana na właściwej komisji. Skarga podlega rozpoznaniu przez Radę 

Miasta w drodze uchwały. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta 

Lędziny Krystynę Wróbel. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Lędziny 

Krystynę Wróbel. 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1): Bogusław Dzierżak 

PRZECIW (6): Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Lędziny Krystynę 

Wróbel nie została podjęta. 

Radny Łukasz Kuczek poinformował, że skarga będzie ponownie procedowana na 

posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Tomasz Kostyra zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

o przygotowanie projektów dwóch uchwał zasadna i bezzasadna. 

Przewodniczący Komisji Skarg, (…) Łukasz Kuczek oznajmił, że w sytuacjach, gdy skarga 

na komisji została nierozstrzygnięta wówczas były dwa projekty uchwał, natomiast 

w sytuacji, gdy komisja uznaje skargę za bezzasadną wtedy zostaje przygotowany taki projekt 

uchwały. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że ze względu na sytuację finansową wynikającą 

z ogłoszenia pandemii zachodzi konieczność podjęcia zmian w uchwale w sprawie zmian 

w budżecie miasta Lędziny na 2020 rok w celu zabezpieczenia płynności finansowej gminy 

i prawidłowego zamknięcia budżetu na rok 2020. Biorąc pod uwagę zagrożenia dla budżetu 

wynikające ze skutków związanych z pandemią covid-19 oraz związaną z obniżeniem 

wpływów do budżetu z Ministerstwa Finansów dokonano analizy dochodów szczególnie 

w zakresie analizy mienia komunalnego oraz wpływu z podatku dochodowego od osób 

fizycznych i prawnych, zweryfikowano także realizację wydatków do końca roku bieżącego. 

Skarbnik Miasta przedstawiła plan dochodów i wydatków po zmianach. 

Na dzień dzisiejszy wiadomo, że nie będzie dochodu z działki, gdyż do przetargu nikt się nie 

zgłosił, zatem dochody w kwocie 3 mln nie wpłyną.  

Jeżeli chodzi o udział w podatku dochodowym od osób fizycznych to składki nie wpłyną, 

podobnie podatek od osób prawnych – spodziewana była kwota 800 000, 00 zł a w tej chwili 

Urząd Skarbowy wykazuje nadpłaty, które należy zwrócić. 

Radny Łukasz Kuczek powiedział, że na złą sytuację finansową radni zwracali uwagę 

w marcu jak rozpoczął się covid-19, ale nikt nie zwracał na to uwagi. Przy pracy nad 

budżetem klub wskazywał oszczędności na 1 500 000, 00 zł. 

Radny Paweł Wanot zapytał, czy będzie realizowany budżet obywatelski przy Szkole 

Podstawowej Nr 4 w Goławcu oraz ogród sensoryczny a także, jaka jest opinia Regionalnej 

Izby Obrachunkowej z wykonania budżetu za I półrocze 2020? 

Skarbnik Miasta poinformowała, że opinia została przesłana radnym, zostanie ona 

przeanalizowana w najbliższym czasie. 

Radny Sebastian Zimnal poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa w dniu 

29.10.2020 r. wydała negatywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza Miasta informacji 

o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2020 r. 

Radny Paweł Wanot ponowił pytanie czy parking przy Szkole Podstawowej Nr 4 jest 

planowany w tym roku? 

Radny Tomasz Kostyra oznajmił, że należy wziąć pod uwagę płynność finansową miasta, 

każde zmiany do budżetu w ciągu roku znajdowały poparcie rady. 

Mając na uwadze dobro miasta oraz zapewnienie płynności finansowej należy poczynić takie 

kroki, aby miasto nie straciło tej płynności. 

Naczelnik Wydziały Gospodarki Miejskiej Jacek Saternus odnosząc się do budowy parkingu 

przy Szkole Podstawowej Nr 4 wyjaśnił, że w tym roku zostanie wykonany tylko projekt. 

Radny Sebastian Zimnal zapytał, dlaczego ten projekt został dopuszczony do głosowania 

skoro nie można go teraz zrealizować. 
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Naczelnik Jacek Saternus wyjaśnił, że na etapie oceny wniosku i zatwierdzania go pod 

głosowania nic nie wskazywało na to, że pojawią się problemy techniczne. 

Radny Łukasz Kuczek złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Łukasza Kuczka o zakończenie dyskusji w punkcie 9 tj. podjęcie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3): Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Tadeusz Ingram, Szymon Simonicz 

Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały został negatywnie zaopiniowany przez 

komisje stałe oraz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

PRZECIW (9): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Otrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Paweł Wanot 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok nie została podjęta. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny: na lata 2020-2029. 
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Przewodnicząca zwróciła się o opinię do mecenasa czy Rada Miasta powinna głosować nad 

podjęciem uchwały skoro nie podjęto uchwały w punkcie 19. 

Mecenas Wojciech Berendowicz wyjaśnił, że projekt uchwały znajduje się w porządku obrad 

i powinien zostać poddany pod głosowanie. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2020-2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

PRZECIW (9): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Paweł Wanot 

Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 

2020-2029 nie została podjęta. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Przewodnicząca poinformowała, że komisja Budżetu i Samorządności negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 
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PRZECIW (9): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1): Tomasz Kostyra 

Uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu nie została podjęta. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały I/5/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 22 

listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz ustalenia 

składu osobowego. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że w związku, z tym, iż trzech radnych złożyło 

rezygnację z prac w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji konieczne jest uzupełnienie składu 

osobowego komisji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Łukasz Kuczek powołując się na art. 18 

b pkt. 2 zaproponowała kandydaturę radnego Tadeusza Ingrama na członka Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Radny Tadeusz Ingram nie wyraził zgody. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Łukasz Kuczek zwrócił się 

o zaprotokołowanie cyt: „ że radni z Klubu „Kontynuacja dobrych zmian” nie chcą skorzystać 

z danego im prawa w ustawie o samorządzie gminnym art. 18 b pkt 2 i nie będą z własnej 

woli należeć do składu osobowego do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji”. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Łukasz Kuczek zgłosił kandydaturę 

radnego Tomasza Kostyra na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Tomasz Kostyra nie wyraził zgody. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Łukasz Kuczek zwrócił się z pytaniem 

czy jest ktoś chętny spośród radnych do prac w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji? 

Radna Bogumiła Stolecka zwróciła się do radnego Bogusława Dzierżaka o odczytanie 

uzasadnienie w sprawie rezygnacji radnych z prac w komisji. 

Przewodnicząca Rady Miasta odczytała uzasadnienie: „ Niniejszym składam wniosek 

w sprawie mojej rezygnacji z pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Moja rezygnacja 

z członkostwa w tej komisji wynika ze sposobu, w jaki Przewodniczący Łukasz Kuczek 

kieruje jej pracami, jego działanie ma niewiele wspólnego z bezstronnością i obiektywizmem, 

jest także daleki od godnego, rzetelnego i uczciwego wypełniania obowiązków radnego. Nie 

zamierzam dalej swoim imieniem i nazwiskiem sankcjonować działań radnego Łukasza 

Kuczka. Tym bardziej, że budzą one coraz szerszą społeczną dezaprobatę.” 

Radny Tomasz Kostyra zaproponował kandydaturę radnego Sebastiana Zimnala. 
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Radny Sebastian Zimnal wyraził zgodę. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie kandydaturę radnego Sebastiana Zimnala. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Głosowanie nad kandydaturą radnego Sebastiana Zimnala na członka Komisji 

Skarg,Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1): Bogumiła Stolecka 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały z nowym składem komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały I/5/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 22 listopada 

2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz ustalenia składu 

osobowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Tomasz Kostyra 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały I/5/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 22 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz ustalenia składu osobowego 

została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer XXXVII/225/20 i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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23. Interpelacje i zapytania radnych. 

Podczas XXXVII Sesji nie zostały złożone interpelacje i zapytania. 

24. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski złożone przez radnych. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Przewodniczącej Rady Miasta Marii Głos o treści: "Wniosek o usunięcie progu 

zwalniającego z ulicy Folwarcznej umieszczonego między posesjami o numerze 16 i 18. 

Wniosek o usunięcie tego progu złożyli mieszkańcy tej ulicy ze względu na uciążliwość 

hałasu odczuwalnego w/w posesjach, który jest bardzo męczący, utrudnia i wręcz 

uniemożliwia codzienne funkcjonowanie. Próg jest uszkodzony, co wielokrotnie zgłaszałam 

i nadaje sie do wymiany. Na ul. Folwarcznej jest ograniczenie do 30km/h i progi nie są 

wymagane. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (2): Łukasz Kuczek, Sebastian Zimnal 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tomasza Kostyra o przesunięcie progu zwalniającego z ul. Folwarcznej na 

ul. Wapienną.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

PRZECIW (2): Karol Kolny, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Łukasz Kuczek 

BRAK GŁOSU (2): Elżbieta Ostrowska, Paweł Wanot 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Karola Kolnego o nieuwzględnienie w budżecie na 2021 dotacji dla 

Komendy Powiatowej Policji w Bieruniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2): Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Edward Urbańczyk  

BRAK GŁOSU (3): Tomasz Kostyra, Elżbieta Ostrowska, Paweł Wanot 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Szymona Simonicza o naprawę lampy na ul. Hołdunowskiej pomiędzy 

blokami nr 35 a nr 52. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Elżbieta Ostrowska 

25. Komunikaty i informacje. 

Radny Łukasz Kuczek poinformował, że jeżeli radni mają jakieś zarzuty do jego osoby to 

należy je skierować do Wojewody, bo to on rozpatruje skargi na radnych lub złożyć uchwałę 

o zmianie przewodniczącego. 

26. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 15
39

 obrady 

XXXVII Sesji Rady Miasta słowami: 

„Zamykam obrady XXXVII Sesji Rady Miasta VIII Kadencji”. 
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Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=pZljq4wzNS4&t=2s  

 

 

 

     Obradom przewodniczyła: 

       Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny  

     Maria Głos  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Danuta Komandera  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=pZljq4wzNS4&t=2s

